

Cattle on Feed / Bovins mis au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances

Nombre d'animaux mis au pâturage, commercialisés et autres fins

May 1, 2002

Le 1 mai 2002

	2001	2002	% chg	
On Feed April 1	1,282,572	1,097,449	85.6	Au pâturage le 1er avril 2002
Placed on Feed During April	157,572	132,740	84.2	Bovins mis au pâturage en avril
Fed Cattle Marketed During April	203,622	222,324	109.2	Ventes de bovins engraisés en avril
Other Disappearances During April	22,522	15,162	67.3	Autres fins en avril
On Feed May 1, 2002	1,214,000	992,703	81.8	Au pâturage le 1er mai 2002

Cattle On Feed Placements / Bovins au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâturage par groupe de poids

April, 2002

Avril 2002

	Steers / Bouvillons		Heifers / Taures		Total	
	2001	2002	2001	2002	2001	2002
Less than 600 / Moins de 600	6,954	5,661	8,000	9,018	14,954	14,679
600 - 699	11,275	13,253	13,413	7,893	24,688	21,146
700 - 799	16,390	22,298	14,156	14,288	30,546	36,586
800 and over / 800 et plus	60,085	33,290	27,299	27,039	87,384	60,329
Total	94,704	74,502	62,868	58,238	157,572	132,740

On May 1, 2002 the number of cattle on feed in Alberta and Saskatchewan was 221,000 head smaller than May 1, 2001. Feeder numbers are seasonally smaller making placements 30% smaller than in March. Placements during April were almost 25, 000 head smaller than last April with the largest change in the feeders over 800 lbs. decreasing by 31%. Marketings were 9% or 18,700 head larger this year. This included a 9% increase in exports and a 10% increase in slaughter volume. -DM

Au 1er mai 2002, le nombre total d'animaux mis au pâturage en Alberta et Saskatchewan a diminué de 221,000 sujets comparé au moi de mai 2001. Le nombre de bovins d'engraissement est plus petit pour cette saison avec 30% de placements plus petit que le mois de mars. Les placements en avril étaient à peu près 25,000 sujets plus bas que le mois d'avril de l'an dernier avec le gros changement dans les bovins de 800 livres et plus qui ont diminué de 31%. Le marché était 9% ou 18,700 sujets de plus que l'année dernière. Ceci comprend une augmentation de 9% en exportation et 10% en volume d'abattage. -DM

Testing

This report prepared by Canfax with assistance from Agriculture and Agri-Food Canada
Ce rapport est préparé par Canfax avec la collaboration d'Agriculture et agro-alimentaire Canada